



© iStock.com / WhitcombeRD

新闻通稿 PRESS RELEASE

胶囊上海很荣幸地呈现王凝慧在中国的首次个展，展览将在 2017 年 9 月 2 日开幕。
Capsule Shanghai is pleased to present Alice Wang's first solo exhibition in China, opening on September 2, 2017.

王凝慧

2017 年 9 月 2 日 - 10 月 18 日

开幕：周六，9 月 2 日，4-6pm

ALICE WANG

September 2 - October 18, 2017

Opening: Saturday, September 2, 4-6pm

H He Li Be B C N O F Ne Na Mg Al Si P S Cl Ar K Ca Sc Ti V Cr Mn Fe Co Ni Cu Zn Ga Ge As Se Br
Kr Rb Sr Y Zr Nb Mo Tc Ru Rh Pd Ag Cd In Sn Sb Te I Xe Cs Ba La Hf Ta W Re Os Ir Pt Au Hg Tl
Pb Bi Po At Rn Fr Ra Ac Rf Db Sg Bh Hs Mt Ds Rg Cn Nh Fl Mc Lv Ts Og Ce Pr Nd Pm Sm Eu Gd
Tb Dy Ho Er Tm Yb Lu Th Pa U Np Pu Am Cm Bk Cf Es Fm Md No Lr

王凝慧（1983 年出生于中国西安）是一名华裔加拿大艺术家，现居美国洛杉矶。她是加拿大多伦多大学计算机科学与国际关系专业理科学士，美国加州艺术学院艺术学士，及美国纽约大学艺术硕士。

Alice Wang (b. 1983, Xi'an) is a Chinese Canadian artist based in Los Angeles. She received her BS in Computer Science and International Relations from the University of Toronto, BFA from the California Institute of the Arts, and MFA from New York University.

由加拿大驻上海总领事馆支持

Organized in collaboration with the Consulate General of Canada in Shanghai

